
HUSVIK NES VEL

Årsberetning for 2023

L. Virksomheten
Husvik og Nes Vel ble stiftet 2S.februar 1925 med «formål å virke for stedets trivsel og
fremgang».

Etter 99 års drift er formålet fortsatt det samme og konkretisert i følgende hovedoppgaver:

o ivareta organisering og drift av foreningens eget hus

o organisere sosiale og nyttige sammenkomster, milj6prosjekter og dugnader på

fellesområder
. være h6ringsinstans for kommunen i utbyggings- og reguleringssaker knyttet bl a til

veiutbygging planlegging av nye boligområder og andre inngrep som berører nærmiljøet
o jobbe med sikring av friarealer, «smetter» og snarveier, vern av kystsonen, fartsgrenser

og trafi kksikkerhetstilta k

Husvik Bedehusforening ga i 2010 et rente- og avdragsfritt lån på 2.8 millioner kroner til
Vellet iforbindelse med bygging av Sjøstua og de bruker Sjøstua til sine aktiviteter i henhold
til inngått låneavtale.

2. Medlemmer
Ved utgangen av 2023 hadde Vellet 484 medlemmer fordelt på 432 hovedmedlemmer, 48
støttemedlemmer og 4 æresmedlemmer. Æresmedlemmene var Kathleen Hellman, Reidar
Olsen, Terje Gran og Olav Fossgard.

I løpet av året har vi fått 6 nye medlemmer og 39 har sluttet.

Av hoved- og støttemedlemmene var det 24 som ikke betalte kontingenten i 2O23 til tross
for purringer. Dette er stor nedgang i forhold til2022 og skyldes i det vesentlige at vi har tatt
ut medlemmer som ikke har betalt kontingent de siste tre årene.

3. Styret
Styret i2023 har, etter årsmøtet 16. februar, bestått av:

Sverre Bisgaard Leder/sekretær
Tom Åge Jacobsen Nestleder
Bente Opstad Kasserer

Thorleif Holm-Olsen lT og Web ansvarlig
Terje Gran Driftsansvarlig
Sven Olav Svensen Aktivitetsansvarlig
Magne Skovly Styremedlem
Leif Willy Blankert Styremedlem
ØVvind Solheim Styremedlem (valgt av Husvik Bedehusforening)
Kathleen Hellman Varamedlem
Jon Fredrik StuestØl Varamedlem

Andre funksjoner:
Erik Evensen Revisor

Truls Gran Valgkomiteen - leder



Trond Bolsø Valgkorniteen

4. Styrets arbeid

Styret har avhotdt 9 styremøter i løpet av året. Styret har i 2023 arbeidet
med saker knyttet til
1. Ole lll

Bakerunn: Det har vært transport over Husøysundet siden slutten av 1800-tallet og frem

til nå med unntak av perioden 1.1.2013 til juli 2Ot7 da velforeningene på HusØy oE

Foynland sammen med Husvik og Nes Vel oppnådde aksept og støtte til å revitalisere

tilbudet igjen. 3. iuli 2OL7 kom Ole lll endelig igjen i daglig drift over sundet, og har de

etterfølgende år vært i drift i en stor del av sommersesongen. Lengden på

driftssesongen har variert noe fra år til år, avhengig av finansieringen. Forbindelsen over
Husøysundet er en del av Sykkelvei 1 i vårt fylke.

De nevnte tre velforeningene har etablert en arbeidsgruppe med en representant hver.

Arbeidsgruppen har årlig møter med politikere og administrasjon iTønsberg og Færder

kommuner i tillegg til Fylkeskommune for å sikre økonomiske bidrag til driften. Gruppen

vår er den samme som startet arbeidet med å re-etablere Fergeforbindelsen i 2OL6:

Baard Andreas Jacobsen (Foynland); Pål Otto Hansen og Ulf Slotvik (HusØY) og Tor

Henriksen fra Husvik og Nes Vel.

Passasjerer og økonomi 2023:
Fergen har etter gjenåpningen i 20t7 hatt et jevnt stigende passasjerantall. I 2O2Lvar

antallet 24} 4.Tallet er noe lavere i2022 og2023 pga noe kortere sesong. (Fergen går

om høsten til pengene for året er brukt opp). I 2023var passasjerantallet ca. 20.000.

Fergen drives med uvanlig lave kostnader av sterkt engasjerte skippere/eier, og har

meget sterk støtte i lokalbefolkningen.

Tilskuddet i 2023 har vært 1.050.000,- totalt
o 600 000,- fraTØnsberg
. 150 000,- fra Færder
o 300 000.- fra Fylkeskommunen

Aktiviteter i2023:
. 28/6 MØte med Fylkeskommunen på kaia på Husøy. Det er Tønsberg kommune som

tidligere har søkt om bidrag til fergedriften fra Fylkeskommunen. I møte med

kommunes§reti 2022, ba arbeidsgruppen om selv å ta denne kontakten. Bidraget fra

fylket er nå doblet
o Arbeidsgruppen har deltatt i møter med eier av ferga (Terje Salvesen) og

driftsavdetingen iTønsberg Kommune (ØWind Myhre), og vi har fulgt opp politikere og

administrasjon i Tønsberg og Færder.

Oppsummering og planer for 20242

Kommune/Fylke har som arbeidsmetode at bevilgninger for 2023 videreføres som

forstag til budsjett for 2O24 og videre. Det er ingen spesielle kriser i de to kommunene,
og fulket har fått bedre råd etter skilsmissen med Telemark. Men vi vil fplge med og

holde kontakt med politikere og administrasjon som støtter oss. Arbeidsgruppen vil
jobbe for en aktiv deltakelse i prosjekt Ole 4 når det kommer igang igjen.



Det ser ut til at støtten for 2O24vil bli i overkant av 1 mill kr, med forbehold om endelig
godkjenning. Spesielt positivt er det at folkeskommunen har doblet sin støtte iforhold
tt2022.

Selv om driften har blitt sikret hver sommer siden 2017 er styret i vellet opptatt av

hvordan finansiering av ferjeforbindelsen over HusØysundet kan bli mer permanent enn

i dag.

2. Tiltaki strandsonen/friområder

Vellet har i 2023 fulgt opp arbeidet med å sikre allmennhetens adgang til friarealer,

spesielt i forbindelse med private tiltak i strandsonen.

Fagersandveien 13C: Etter at kommunen godkjente sØknad om tilknytning til
vann og avl6p, har vellet hatt kontakt med kommunen om å begrense
privatiserende tittak på friområdet. Dessverre har ikke kommunen greid å

prioritere dette, slik at innspillfra vellet har blitt stående ubesvart. Styret følger

opp dette a2024.
lnnsigelse/sp6rsmåt fra nabo angående skilting av privat brygge på friområde
ved Jernvik. Denne saken er til behandling i eiendomsavdelingen i Tønsberg

kommune.
På Tangen er det tatt opp sak med strand- og bryggerett. Det er avklart at
Kommunen eier strandparsellen. Bryggerett er under utredning.

3. Gang- og sykkelstier.

Vetlet gai2O2O innspill om behovet for å bedre trafikksikkerheten langs Narverpdveien,

spesiett fra rundkjpringen ved Snippen i retning Råel. Det er etablert en midlertidig, men

langt fra tilfredsstillende løsning over BASA tomten og over privat grunn ved Snippen'

Det foreligger ikke konkrete planer i kommunen for å etablere en mer permanent

løsning.

4. Badehus m/badstue itilknytning til Sjøstua

Baksrunn: Badeforeningen ivetlet fremmet i2122et forslag om å få satt opp en badstue

i fitfnytnine til Siøstua. Et første innspill ble diskutert i styret i juni 2022 med positiv

tilbakemelding om å gå videre med planene. En arbeidsgruppe utarbeidet en skisse som

ble presentert for styret i november samme år. Styret besluttet å dekke kostnad ved

forhåndskonferanse med kommunen. Vellet har mottatt referatet fra

forhåndskonferansen iian 2023, som dannet underlag for videre diskusjon om hvordan

et slikt prosjekt eventuelt kan realiseres. Årsmøtet ivellet i2023 ga grønt lys for å arbeide

videre med disse planene.

Det er i løpet av 2O23 arbeidet med å få godkjent en endring av reguleringsplanen for "
Sjøstua". Dette kreves for å få lov til å bygge en badstue. Søknad i form av et
«glaninitiativ» ble sendt Tønsberg kommune den 24. mars. Så langt ser det ut til at

kommunen støtter <«initiativet» og ber oss gjennomføre et formelt nabovarsel.

Vi er i denne prosessen nå, og det ser ut til at våre naboer er positive til få bygd en badstue

på «Sjøstua»». Dersom endringene i reguleringsplanen godkjennes, vil neste skritt være

Lyggesøknad og deretter bygging / realisering. Vi håper derfor at vi kan starte med

bygging iløpet av året2024.

o

o



Vijobber med ulike håndverkere for å få satt opp en kalkyle for kostnadene til realisering.
I parallell undersøkes alternative finansieringsmuligheter. Vi håper å kunne finansiere det
meste gjennom ekstern støtte fra stiftelse og legater, som er positive til å støtte nye lokale
initiativ og aktiviteter for barn og voksne.

5. Medlemsengasjement

Sjøstua, som ble åpnet l2.mars Z0t]-,la grunnlaget for vekst i Vellets virksomhet og økning i

medlemmenes engasjement. Det brede medlemsengasjementet skjer nå i 18 grupper - 4
driftsgrupper og 10 aktive aktivitetsgrupper. Samlet deltar 125-150 av Vellets medlemmer i

en eller flere av gruppene. Sven Olav Svendsen har vært koordinator for aktivitetsgruppene
og Iegger alle aktivitetene inn i møtekalenderen for Sjøstua.

Driftsgrupper:
o Vaktmestergruppa
o Husgruppa (Kjøl«fengruppa)

. lnformasjonsgruppa
o Booking-gruppa

Aktivitetsgru pper:
o Søndagskafe

o Qigong
o euiz
o Strikk innom
o Badeforeningen

o Julesalgsmesse

o H istorielaget
o J u letrefest
o Nye Husvik Foreldreorkester
o Kor

Disse aktivitetsgruppene har ikke

hatt aktivitet i 2023:
o Konserter
o Spillegruppe for barn
o Loppis for barn
o Gågruppe

Gruppeansvarlig:
Terje Gran

Gro Jacobsen

lrene Jacobsen

Gro Dokken

Gruppeansvarlig:
lrene Jacobsen

Janne og Knut Haugen

Sven Olav Svendsen

Lisbeth Næss Evensen

Bente Risvold Andreassen

Lisbeth Næss Evensen

Erik Evensen og Terje Bang

Glenn Bergan

Thorleif Holm-Olsen

Terje Gran og Grethe Urdahl

Skjenkeansvarlige
Ved åpne arrangementer i Vellets regi hvor det selges alkoholholdige drikker (Qiuzkvelder,
konserter, pubkvelder o.l.) må vi søke om skjenkebevilling og et vilkår for bevillingen er at en
person er ansvarlig for skjenkingen. For å bli godkjent som skjenkeansvarlig må man ta
Kunnskapsprøven for skjenke- og salgsbevilling etter Alkoholloven. 3 av våre medlemmer,
lnger-Britt Høysveen, SiriSkrøppa og Vibeke Stuestø!, har avlagt godkjent prøve. Visetter stor
pris på den jobben de 3 gjør for Vellet



6. Medlemsrettede aktiviteter

De medlemsrettede aktivitetene er organisert og gjennomført i regi av 14 aktivitetsgrupper

Søndagskafeen:
Søndagskafeen har blitt en populær aktivitet på Sjøstua. 12023 hadde vi åpent 27 søndager
og hadde flere gjester enn noen gang. Vi har fortsatt med aktiviteter og i h6stsesongen
hadde vi kjolesalg, bokbytte og kunstutstilling.

Qigong-gruppa:
"Trim og qigong"-treningen, som er tirsdager k1.17-18.30, består av 1 økt med instruerte
øvelsertil musikk, en pause med servering avgrønn te, og en økt med qigong. lvårsemesteret
hadde vi 28 deltagere og i høstsemesteret hadde vi 26 deltagere påmeldt. Likeveler det alltid
noen som av en eller annen grunn ikke kommer, så vanlig antallfremmøtte ligger mellom 15
og 22. Begge øktenes treningsprogrammer blir kjørt gjennom i sin helhet på hver trening,
Med tanke på nye deltagere vil noen få øvelser hver gang bli grundig instruert, slik at alle
øvelsene vil være grundig instruert i løpet av semesteret.

Quiz:
Vi har gjennomført fire Quiz kvelder i 2023, i mars, april, september og i november. Det har
vært henholdsvis 58, 46, 52 og 70 besøkende på disse kveldene. Vi satt ny 'besøksrekord'
med 70 besøkende på quizen i november. Det har vært mange nye ansikter å se på de ulike
kveldene som beviser at vi treffer med våre arrangementer. Totalt så har det vært mange
gjester på våre quiz-kvelder.

Vi er en gruppe på 6 personer hvorav to er quiz-mastere, to skjenkeansvarlig og to 'altmulig'
personer. Ansvaret som quiz-master og skjenkansvarlig går på rullering. Takk til disse fire som
giør det mulig å gjennomføre quizkvetdene.

Strikkegruppa "strikk innom":
Strikk innom har hatt 19 treff i løpet av 2023,11 på våren og 8 på høsten
5-10 deltagere pr. gang.

Badeforeningen:

Sjøstua Badeforening (tidligere Bade-englene på Husvik) har til sammen 35 medlemmer. 22
fra tidligere Bade-englene, 13 nye ««rekrutter».

Det har vært litt lavere aktivitet i 2023, og det blir ikke ført «regnskap» på antall bad. Men
det er en hard kjerne som bader jevnlig.

Sommer I høst bades på Rødstein, sen høsVvinter fra Sjøstua
Selv på det kaldeste (18-19 kalde grader) var det mange som badet. Da er det at vi kan få
skifte inne, gull verdt. Og ikke minst at vi får benytte brygga til Terjefiruls! Gjerne ferdig
måket, og med lysl Stor takk!
Vinterbadefest i februar-23 ble awiklet, med hyggelig lag etterpå. I mars -24 skal vi ha
vinterbadefest igjen.
Ser fram til at badstue kommerl

Julesalgsmessa:
Julesalgsmesse 11. og 12.november.

22 utstillere med stort utvalg av strikkevarer, julepynt, kaker, keramikk, glass, kranser, såpe
mm. Utlodning og kafe.



Historielaget:
Historietaget har stort sett gjennomført sine sporadiske møter hvor vi har diskutert historie i

vid forstand og gjennomgått mottatt materiale og oppdatert hjemmesiden' Historielaget

administrerer også som vanlig opplagsplassen "Husvik Slipp" på Fagersand'

Av mer spesielle aktiviteter har vi deltatt på møte på Våle prestegård -som 
Tønsberg

kommune arrangerte for historielagene iTønsberg. Der var det interessante foredrag og god

kunnskapsutveklling. Vi leverte ogJå en presentasjon av Husvik Historielag som har kommet

med i ju bileumsutgaven av det lokalhistoriske tidsskriftet Vestfoldmin ne'

Historielaget v/ Erik deltok på Husvikkveld 8. november arrangert av Bedehusforeningen og

hadde forådrag om Jartsø Værft. Det var veldig god oppslutning. Erik ble også invitert av Vallø

Historielag til medlemsm øte20.aprilfor å informere om Husvik Historielag og holde foredrag

om norsk hvalfangst på lsland. God oppslutning og respons.

Husvik-kalenderen kom ut som vanlig og var til salgs på Julemessa. Salget ble omtrent som

forrige år.

Nye Husvik Foreldreorkester:
Husvik Nye Foreldreorkester har hatt til sammen 22 hyggelige øvelser På sjøstua i2023'

Vi er nå 18 musikanter og dirigent som har vært samlet hver annen uke. I lØpet av høsten har

vi blitt enige om at vi skal forsøke å ha øvelsene hver tirsdag, så lenge sjøstua er ledig' I løpet

av året har dessverre noen få sluttet, men vi har også fått nye tilskudd.

Dette er en aktivitet til gtede for eldre musikanter og opp til flere tilhørere ved konsertene'

Vi tar gjerne imot flere som har lyst til å spille med oss.

Kor- Korlnten:
Koret startet opp i 1995 og formålet er å ha det hyggelig med å synge og ikke ha for høye

ambisjoner med opptreden og repertoar. Vi er 30 medtemmer og flere av disse var med på å

startsopp koret. Vi er et godt voksent kor og har det veldig hyggelig sammen' Vl øver hver

tirsdag fra kt. 19.00 til 21.00 i Sjøstua og rekker også en liten pause med kaffe og noe enkelt

å bite i. Vi avslutter halvårene med noe godt å spise og en hyggelig stund sammen'

Vår dyktige og koselige dirigent heter Rolf Lund og han har vært med oss de fleste av de 28

årene koret har eksistert. Vi har etter hvert fått et stort repertoar og til hver sesong får vi et
program for halvåret. Mange av sangene i programmet har vi sunget tidligere og noe nytt
kommer til.
Vi har plass tilflere korister og du bør ikke være redd for at du ikke kan være med å synge

fordi du ikke kan sangene frafør.Vi øver på stemmene og du får og hjelp ved å sitte sammen

med noen med erfaring. Vi har ingen opptakstest. Kom med den stemmen du har' Vi dekker

stemmene sopran, alt, tenor og bass.

Har du lyst til å prøve: Ta kontakt med Terje Gran tlf 93019357 eller møt opp en tirsdag'

Det er lov å prøve seg en tid før du bestemmer deg for om du vil være med.

Juletrefest:
Årets juletrefest ble avholdt den 3. Januar, og i tradisjon tro var det Slagen Musikkorps som

satt giestene ijulestemning fra vi kom til det var tid for gang og sang rundt det nye flotte
juletieet. Til servering var det oppfordret å ta med rester fra julekakene og til dette ble det

lervert kaffe og saft. Det ble også loddet ut 2 fruktkurver til 2 heldige barn. Til slutt så kom

nissen med nisiehjelper og delte ut både klemmer og godteposer til alle barna som hadde

møtt opp denne snøtunge onsdagskvelden etter Nyttår. Så det var i hvert fall 66 fornØyde

barn, og et 30-40 talls voksne som hygget seg og fikk med seg litt julestemning inn i 2024'

Takk tiiårets juletrefest komite: Elin, Thomas, Marte, Lars Erik, Tonje og GIenn og våre

teverandører: Kiwi Råel, Slagen Musikkorps og Gjennestad Hagesenter.



7. Sjøstua -' drift og utleie
Fire grupper er knyttet til drift og utleie av huset.

Drift

Vakmestergruppa
Tar seg av vedlikehold ute og inne, teknisk drift, ettersyn av inventar samt

vaktmesteroppgaver i forbindelse med utleie. Gruppa organiserer vårdugnaden som

omfatter Husvikstranda, Strandbakken, Kirsebærhaugen og lekeplassen iHavørnveien'

Medlemmer av gruppa har også tatt ansvar for opptaking og utsetting av badeflåten og

badebøyene utenfor Husvikstranda. Ptenklippingen på Husvikstranda utføres etter oppsatt

turnus av medlemmer i området.

Det ble organisert vårdugnad 10/5.

Husgruppa (Kiøkkengruppal
sørger for at alt til enhver tid er i orden på kjøkkenet og i kafeen og foreslår utskiftninger
av inventar og lignende når dette er nødvendig.

tnformasjonsgruppa (tidl. Postkassegruppa)

Hadde tidligere som oppgave å legge skriv og informasjon fra Vellet ialle postkassene iVellets

område - har nå ansvaret for å informere medlemmene via sosiale medier og å sette opp

og ta ned kunngiøringer på oppslagstavlene.

Konsertgruppa.
Det har ikke vært noe aktivitet i gruppa i 2023.

Utleie
Booking-gruppa
Gruppa-administrerer all utleie. Gruppa har egen kontakttelefon og epost adresse. Når

Sjøstua ikke brukes tit Vellets eller Bedehusets formå|, leies den ut til eksterne
arrangementer og møter. Utteie er den viktigste inntektskilden for vellet og ga inntekter på

kr 400 800 i 2023 mot kr 404 690 i2O22.

Vedlikehold og anskaffelser i SjØstua

Vi måtte skifte pumpe i varmepumpe anlegget, og vi fikk malt hele Sjøstua utvendig. Vi har

hatt godt samarbeid med Tønsberg Kommune angående skilter og krakk på friområde på

Tangen og Jernvik (Finnbeck og Fia). Brannalarmen ble kontrollert og reparert.

8. Økonomi

Regnskapet for 2023 viser at Vellet fortsatt har god økonomi tross høyere kostnader.

Overskuddet i 2023 var kr 216 011.

Likviditeten er god og vi hadde kr 1 004 764,- i beholdning pr 3t.L2.2O23. Saldoen på lånet

som ble tatt opp iforbindelse med bygging av Sjøstua, var kr 133 570,- ved årets slutt' Lånet

skal, basert på avtalt avdragsplan, være nedbetalt i løpet av 2026. Rentesatsen er p.t. 6,8%.



På grunn av uro i det økonomiske markedet, er det fortsatt usikkerhet knyttet både til
leieinntekter og likviditetsbeholdning (bankinnskudd) som for en stor del består av forskudd
på leie. Styret vil derfor videreføre nØkternhet i bruk av penger også i 2024.

9. Årsregnskap

Årsregnskapet for 2023 med revisjonsberetning er vedlagt. Regnskapet føres etter
kontantprinsippet. Styret foreslår at årets resultat på kr 216.0LL,- overtøres til annen
egenkapital. Det er styrets oppfatning at årsregnskapet gir et rettvisende bilde av
foreningens resultat, drift og balanse for 2023. Regnskapet er satt opp under forutsetning
om fortsatt drift og styret mener at grunnlaget for dette er til stede.

Styret retter en stor tokk til alle som støtter Vellet med sitt medlemskap. En spesiell takk til
alle de som leder og deltar i Vellets monge dktiviteter, Et inkluderende lokohiAø kan bore
skopes og opprettholdes dersom beboerne engosjerer seg,

Husvik28. febru ar 2024
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